
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. március 31-én tartott üléséről 

 

Napirend előtt: 
 
● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 
 

Napirendi pontok: 

 
 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Később 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog x      

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x      

Bátai Anna szavazati jog x      

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog x      

Gubián Ádám szavazati jog x      

Horváth Balázs szavazati jog x      

Janó Hanna szavazati jog x      

Kanyó Zakariás szavazati jog x      

Kállai Domokos szavazati jog x      

Langár Ákos István szavazati jog   x    

Ölveczki Máté szavazati jog x      

Pinti Panka Rebeka szavazati jog   x    

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x      

Szőllősy Blanka szavazati jog x      

Tóth Márton szavazati jog x      

Varga Viktor szavazati jog   x    

Vincze Péter tanácskozási jog x      



 
 
 

 
 

 
1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 

A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta. 
 (80./2025 KHK határozat) 

 
2. Szőllősy Blanka előterjesztette a március 24-én megtartott ülés emlékeztetőjét.  

A KHK az előterjesztést 12/0/0 arányban elfogadta. 
 (81./2025 KHK határozat) 

 
3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről: 

● Beszámolt az Ölveczki Mátéval és Bozsoki Fruzsina, Egyetemi 
Doktorandusz Képviselet képviselővel folytatott megbeszélésének 
részleteiről, amelyen a Kari Tanács napirendi pontjairól, illetve a 
doktorandusz hallgatók jelenlegi helyzetéről ejtettek szót. 

● Ismertette a képviselettel az Üzleti reggeli, a Pedagógus nap, valamint a 
Jövőtervező.BME pontos dátumát. 

● Felhívta a képviselet figyelmét a tevékenységeket nyomonkövető havi 
beszámolók leadási határidejére, illetve az azokkal kapcsolatos 
hiányosságokra.  

 
Pinti Panka Rebeka megérkezett. (18:09) 
 

4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt a Külső Oktatási Bizottság jelenlegi legfőbb projektjének, a 

TVSZ véleményezésének állapotáról. 
● Tájékoztatta a képviseletet az oktatási területtel kapcsolatos közelmúltban 

beérkezett hallgatói megkeresésekről. 
● Ismertette a Külső Oktatási Bizottság következő üléseinek időpontjait. 

 
5. Varga Viktor távollétében Szőllősy Blanka beszámolt a pályázati területet 

érintő ügyekről: 
● Ismertette a képviselettel a Pályázati Bizottság következő ülésének 

időpontját, valamint a Kar Kiváló Hallgatója ösztöndíj pályázat jelenlegi 
állapotát. 

● Tájékoztatta a képviseletet egy Közéleti ösztöndíj pályázattal kapcsolatos 
e-mailről. 

 
Langár Ákos István megérkezett. (18:25) 
 

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt az Egyetemi Szociális Bizottság legutóbbi ülésének tartalmáról. 
● Ismertette a képviselettel a Hallgatói Jogorvoslati Bizottság, illetve a Külső 

Szociális Bizottság következő ülésének időpontját. 
● Beszámolt a leadott Rendszeres szociális ösztöndíj pályázatokkal 

kapcsolatosan beérkezett kérvényekről. 

 
 

 



 
 
 

 
 

 
7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a Külső Gazdasági Bizottság legújabb projektjéről, valamint a 
Bizottságnak elküldött 2025-ös éves tervezett költségvetésről. 

 
8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 

● Tájékoztatta a képviseletet a következő Külső Kollégiumi Bizottsági 
ülésről, amelyen a kollégiumi várólistákról ejtenek majd szót. 

● Beszámolt a kollégiumban aktuális festési munkálatok állapotáról. 
 

9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 
● Tájékoztatta a képviseletet az Egyetemi Külügyi Bizottság következő 

üléséről, amelyen az Erasmussal kapcsolatos projekteket fogják megvitatni. 
 

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről: 
● Beszámolt a GTK Kari Tábor esemény szervezésének jelenlegi állapotáról, 

valamint a következő kari rendezvény ügyeinek intézéséről. 
● Tájékoztatta a képviseletet a GTK Kari Napok fellépői igények 

összegyűjtésére szolgáló listájának elkészültéről. 
 

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta 
történtekről: 

● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője 
elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025 honlapon. 

● Tájékoztatták a képviseletet a HÖK Alapszabályban felmerülő változtatási 
tervekről. 

● Beszámoltak a Kommunikációs Igazgatóság által megírt fenntartóváltással 
kapcsolatos dokumentumról, a BioTechUSA szponzorációs partnerrel való 
kapcsolat állapotáról, valamint a jelenleg is megalkotás alatt álló 
tárgygráfról. 

● Ismertették a képviselettel a BME Szkéné Színház működésével 
kapcsolatos aktuális információkat, valamint az EFOTT fesztiválon való 
kitelepülés kezdetleges tervezetét. 

● Beszámoltak a Szenátus Gazdasági Bizottságon, illetve a Vezetői 
Értekezleten történtekről, utóbbin legfőképpen az Üzemi Tanácsról esett 
szó. 

● Tájékoztatták a képviseletet a BME Leader Program esetleges változtatási 
tervezetéről, illetve a BME Ifjúsági Tábor ütemezett lefoglaltságával 
kapcsolatban. 

● Beszámoltak az oktatási, gazdasági szociális, kollégiumi, külügyi, pályázati, 
illetve a szakkollégiumok és hallgatói csoportok területét érintő 
aktualitásokról. 

 
Varga Viktor megérkezett. (19:45) 
 

12. Egyebek: 
 

 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025


 
 
 

 
 

● Almássy Áron beszámolt a legutóbbi Gólyatanács sikeres lezajlásáról. 
● Bátai Anna tájékoztatta a képviseletet a belső projektekre való 

jelentkezések határidejéről, valamint a képviselet belső működéséhez 
szükséges személyes beszélgetések következő turnusáról. 

● Csontos Zsófia Bianka beszámolt az öntevékeny körök igényeiről. 
● Horváth Balázs beszámolt a Szenátus Gazdasági Bizottság legutóbbi 

ülésezésének történéseiről. 
● Janó Hanna ismertette a képviselettel az Instruktorgárda kiválasztási 

folyamatával kapcsolatos információkat. 
● Kanyó Zakariás tájékoztatta a képviseletet a VIK HK-ban aktuális 

személyi változásokról. 
● Kállai Domokos beszámolt a Mentorgárda kiválasztási folyamatának 

jelenlegi állapotáról. 
● Ölveczki Máté beszámolt a Kari Minőségbiztosítási Bizottság legutóbbi 

ülésezésének történéseiről. Ismertette a Záróvizsgáztatásra vonatkozó új 
szabályzattal kapcsolatos változásokat és a dokumentummal kapcsolatos 
közeljövőben várható teendőket. 

● Pinti Panka Rebeka ismertette a képviselettel az Oktatási és Szakmai 
Bizottság következő ülésének időpontját. Beszámolt a Kari lap jelenlegi 
állapotáról. 

● Széll-Kovács Júlia tájékoztatta a képviseletet a HK-info Képviseleti 
hírlevél népszerűsítésére szánt terveiről. 

● Szőllősy Blanka beszámolt a Janó Hannával és Szalmáné Dr. Csete Mária 
dékánhelyettessel folytatott megbeszéléséről. 

● Tóth Márton tájékoztatta a képviseletet a 2025-ös Sportszervező Csoport 
alakuló ülésének időpontjáról, valamint a csoporttal kapcsolatos jövőbeli 
terveiről és elképzeléseiről. 
 

Az ülés időtartama: 2 óra 37 perc (18:01-20:38) 
A következő ülés ideje: 2025. április 07. 18:00 óra  
 
Budapest, 2025. március 31. 
 

 
Kállai Domokos Szőllősy Blanka 

Emlékeztető vezető Elnök 

 

 

Határozatok: 

 
 

 



 
 
 

 
 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

80. A GTK HK elfogadta a 2025. 
március 31-ei ülés napirendi pontjait. 12 0 0 0 Szőllősy Blanka 

81. A GTK HK elfogadta a 2025. 
március 24-ei ülés emlékeztetőjét. 12 0 0 0 Szőllősy Blanka 

Mellékletek: 

● 2025. március 24. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_2025_03_31 

 
 
 
 

 
 

 
 

 


